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Gmina Szudziałowo  

 

PROTOKÓŁ II.2024 

II zwyczajna sesja Rady Gminy Szudziałowo  

z dnia 21 maja 2024 r. 

1. Otwarcie.   (11:08:25 - 11:08:56) 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. Rozpoczęła się o godz. 11:00 a 

zakończyła o godz.12:50 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych.  

 Obecni:   

1. Baranowski Krzysztof 

2. Borowski Janusz 

3. Dmitruk Katarzyna 

4. Fiedorec Krystyna 

5. Gryc Marek 

6. Jacewicz Iwona 

7. Makarewicz Agnieszka 

8. Onoszko Michał Antoni 

9. Picewicz Mirosław 

10. Sawicki Piotr Jacek 

11. Sokołowski Dawid 

12. Stasiewicz Jerzy Zbigniew 

13. Wojszel Piotr 

 
Nieobecni:   

1. Karczewska Bożena 

2. Supronik Michał 

 
Udział wzięli: 
 
1. Pani Renata Czaban - Tarasewicz Wójt Gminy 
 
2. Pani Anna Czeremcha  - Skarbnik Gminy 
 
oraz 21 sołtysów wsi. 
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2. Uchwalenie porządku.   (11:08:58 - 11:10:07) 

Projekt porządku przedstawiła Pani Agnieszka Makarewicz Przewodnicząca Rady Gminy.   

Do projektu porządku uwag nie wniesiono.   

Wynik głosowania poniżej. 

2.a. Głosowanie w sprawie uchwalenia porządku. 

głosowanie Głosowanie w sprawie uchwalenia porządku. 

jednostka Rada Gminy Szudziałowo 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 maja 2024 r. czas 11:10:10 - 11:10:37 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Baranowski Krzysztof ZA 

2 Borowski Janusz ZA 

3 Dmitruk Katarzyna ZA 

4 Fiedorec Krystyna ZA 

5 Gryc Marek ZA 

6 Jacewicz Iwona ZA 
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7 Karczewska Bożena nieobecna 

8 Makarewicz Agnieszka ZA 

9 Onoszko Michał Antoni ZA 

10 Picewicz Mirosław ZA 

11 Sawicki Piotr Jacek ZA 

12 Sokołowski Dawid ZA 

13 Stasiewicz Jerzy Zbigniew ZA 

14 Supronik Michał nieobecny 

15 Wojszel Piotr ZA 

3. Informacja o działaniach Wójta w okresie między sesjami. (11:10:54 - 

11:23:24) 

Dane dotyczące działań Wójta w okresie od II sesji przedstawiła Pani Renata Czaban - 

Tarasewicz Wójt Gminy: 

• Podczas spotkania w Podlaskiej Izbie rolniczej w Sokółce poruszany był temat suszy w 
rolnictwie. Ju z można zaobserwować, że dotknie ona rolników. Będziemy powoływać 
komisję. W latach ubiegłych zaangażowaliśmy nie tylko pracowników, ale też 
sołtysów. Włożyliśmy dużo pracy a nikt z rolników nie otrzymał 30% i nie otrzymał 
wypłaty środków. 

• Razem z Panią Sekretarz uczestniczyłam w spotkaniu z Panią Wicemarszałek 
Wiesławą Burnos prosiłam o wsparcie. Na pewno zaszczyci nas swoją obecnością. 

• Uczestnicząc w obchodach Dnia Strażaka w Sokółce rozmawiałam z Komendantem 
Powiatowym PSP deklarował pomoc i współpracę. 

• Podczas spotkania z zespołem Szudziałowianie Panie prosiły  o pomoc w sprawach 
takich organizacyjnych.  

• Rozmawiałam z Wójtem Gminy Korycin, dużym wyzwanie dla gmin będzie 
przygotowanie Planów ogólnych. 

• Jestem po spotkaniu z właścicielami gruntów, na których firma duńska chce 
inwestować w budowę wiatraków. Musimy wszystko ostrożnie rozważyć, jest to obcy 
kapitał, posiadają prawników i urbanistów. Będziemy musieli ostrożnie wydawać 
decyzje. Będzie również partycypacja społeczeństwa. Farmy wiatrowe mają powstać 
na terenie dwóch gminy Krynki i Szudziałowo. Jestem po wstępnych rozmowach i 
umówiona na kolejne spotkanie. 

Uwag nie było i Rada Gminy przyjęła do wiadomości treść informacji oraz zakres zadań 
podejmowanych przez Wójta. 

4. Zmiany budżetu gminy na 2024 rok.   (11:23:26 - 11:28:31) 

W imieniu Wójt Gminy projekt uchwały omówiła Pani Anna Czeremcha Skarbnik Gminy. 
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Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Rady Gminy. 

Dyskusji nie było wobec tego Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały i 

poddała pod głosowanie. 

UCHWAŁA NR II.5.2024 

w sprawie zmian budżetu gminy na 2024 rok stanowi w protokole  stronę nr 20. 

Wyniki głosowania poniżej. 

4.a. Głosowanie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2024 

rok. 

głosowanie Głosowanie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2024 rok. 

jednostka Rada Gminy Szudziałowo 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 maja 2024 r. czas 11:29:05 - 11:29:23 

typ głosowanie jawne 
imienne 

większość wymagana większość bezwzględna 
ustawowego składu Rady 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Baranowski Krzysztof ZA 

2 Borowski Janusz ZA 

3 Dmitruk Katarzyna ZA 
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4 Fiedorec Krystyna ZA 

5 Gryc Marek ZA 

6 Jacewicz Iwona ZA 

7 Karczewska Bożena nieobecna 

8 Makarewicz Agnieszka ZA 

9 Onoszko Michał Antoni ZA 

10 Picewicz Mirosław ZA 

11 Sawicki Piotr Jacek ZA 

12 Sokołowski Dawid ZA 

13 Stasiewicz Jerzy Zbigniew ZA 

14 Supronik Michał nieobecny 

15 Wojszel Piotr ZA 

5. Zmiany WPF na lata 2024 - 2038.   (11:29:35 - 11:30:47) 

W imieniu Wójt Gminy projekt uchwały omówiła Pani Anna Czeremcha Skarbnik Gminy. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Rady Gminy. 

Dyskusji nie było wobec tego Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały i 
poddała pod głosowanie. 

UCHWAŁA NR II.6.2024 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szudziałowo na lata 2024 - 2038 
stanowi w protokole  stronę nr 32. 

Wyniki głosowania poniżej. 

5.a. Głosowanie uchwały w sprawie zmiany WPF na lata 2024 - 2038. 

głosowanie Głosowanie uchwały w sprawie zmiany WPF na lata 2024 - 2038. 

jednostka Rada Gminy Szudziałowo 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 21 maja 2024 r. czas 11:31:31 - 11:31:47 

typ głosowanie jawne 
imienne 

większość wymagana większość bezwzględna 
ustawowego składu Rady 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Baranowski Krzysztof ZA 

2 Borowski Janusz ZA 

3 Dmitruk Katarzyna ZA 

4 Fiedorec Krystyna ZA 

5 Gryc Marek ZA 

6 Jacewicz Iwona ZA 

7 Karczewska Bożena nieobecna 

8 Makarewicz Agnieszka ZA 

9 Onoszko Michał Antoni ZA 

10 Picewicz Mirosław ZA 

11 Sawicki Piotr Jacek ZA 

12 Sokołowski Dawid ZA 

13 Stasiewicz Jerzy Zbigniew ZA 

14 Supronik Michał nieobecny 

15 Wojszel Piotr ZA 
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6. Uchwała w sprawie ustalenia składników wynagrodzenia wójta.   

(11:33:07 - 11:35:23) 

W imieniu Wójt Gminy projekt uchwały omówiła Pani Anna Czeremcha Skarbnik Gminy. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Rady Gminy. 

Dyskusji nie było wobec tego Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały i 

poddała pod głosowanie. 

UCHWAŁA NR II.7.2024 

w sprawie ustalenia składników wynagrodzenia Wójta gminy stanowi w protokole  stronę nr 
53. 

Wyniki głosowania poniżej. 

6.a. Głosowanie uchwały w sprawie ustalenia składników 

wynagrodzenia wójta. 

głosowanie Głosowanie uchwały w sprawie ustalenia składników wynagrodzenia 
wójta. 

jednostka Rada Gminy Szudziałowo 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 maja 2024 r. czas 11:35:47 - 11:36:01 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Baranowski Krzysztof ZA 
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2 Borowski Janusz ZA 

3 Dmitruk Katarzyna ZA 

4 Fiedorec Krystyna ZA 

5 Gryc Marek ZA 

6 Jacewicz Iwona ZA 

7 Karczewska Bożena nieobecna 

8 Makarewicz Agnieszka ZA 

9 Onoszko Michał Antoni ZA 

10 Picewicz Mirosław ZA 

11 Sawicki Piotr Jacek ZA 

12 Sokołowski Dawid ZA 

13 Stasiewicz Jerzy Zbigniew ZA 

14 Supronik Michał nieobecny 

15 Wojszel Piotr ZA 

7. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości diet radnych i sołtysów.   

(11:36:18 - 11:40:04) 

W imieniu Wójt Gminy projekt uchwały omówiła Pani Katarzyna Czechowicz inspektor. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Rady Gminy. 

Dyskusji nie było wobec tego Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały i 
poddała pod głosowanie. 

UCHWAŁA NR II.8.2024 

w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet radnym i sołtysom oraz zwrotu 
kosztów podróży służbowych radnym i sołtysom stanowi w protokole  stronę nr 55. 

Wyniki głosowania poniżej. 

 



9 
 

7.a. Głosowanie uchwały w sprawie wysokości diet radnych i 

sołtysów. 

głosowanie Głosowanie uchwały w sprawie wysokości diet radnych i sołtysów. 

jednostka Rada Gminy Szudziałowo 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 maja 2024 r. czas 11:40:30 - 11:40:45 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Baranowski Krzysztof ZA 

2 Borowski Janusz ZA 

3 Dmitruk Katarzyna ZA 

4 Fiedorec Krystyna ZA 

5 Gryc Marek ZA 

6 Jacewicz Iwona ZA 

7 Karczewska Bożena nieobecna 

8 Makarewicz Agnieszka ZA 

9 Onoszko Michał Antoni ZA 

10 Picewicz Mirosław ZA 
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11 Sawicki Piotr Jacek ZA 

12 Sokołowski Dawid ZA 

13 Stasiewicz Jerzy Zbigniew ZA 

14 Supronik Michał nieobecny 

15 Wojszel Piotr ZA 

8. Uchwała w sprawie wysokości ekwiwalentu strażaków.   (11:40:57 - 

11:44:24) 

W imieniu Wójt Gminy projekt uchwały omówiła Pani Katarzyna Czechowicz inspektor. 

Podczas posiedzeń każda z komisji zaproponowała swoje wysokości stawek ekwiwalentu. Na 

sesji ustalono jedną stawkę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Rady Gminy. 

Dyskusji nie było wobec tego Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały i 
poddała pod głosowanie. 

UCHWAŁA NR II.9.2024 

w sprawie ustalenia stawek ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników stanowi w 
protokole  stronę nr 57. 

Wyniki głosowania poniżej. 

8.a. Głosowanie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu 

strażaków. 

głosowanie Głosowanie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu strażaków. 

jednostka Rada Gminy Szudziałowo 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 maja 2024 r. czas 11:44:42 - 11:44:55 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Baranowski Krzysztof ZA 

2 Borowski Janusz ZA 

3 Dmitruk Katarzyna ZA 

4 Fiedorec Krystyna ZA 

5 Gryc Marek ZA 

6 Jacewicz Iwona ZA 

7 Karczewska Bożena nieobecna 

8 Makarewicz Agnieszka ZA 

9 Onoszko Michał Antoni ZA 

10 Picewicz Mirosław ZA 

11 Sawicki Piotr Jacek ZA 

12 Sokołowski Dawid ZA 

13 Stasiewicz Jerzy Zbigniew ZA 

14 Supronik Michał nieobecny 

15 Wojszel Piotr ZA 

9. Uchwała w sprawie Programu opieki nad zwierzętami na 2024 rok. 

  (11:45:06 - 11:52:45) 

Projekt uchwały omówiła Pani Renata Czaban - Tarasewicz Wójt Gminy: 

Zgodnie z ustawą do 31.03. Rada Gminy ma obowiązek podjęcia uchwały w sprawie 

programu. Uchwała została podjęta w marcu, natomiast nadzór prawny Wojewody dopatrzył 

się drobnych nieprawidłowości. 

Mieliśmy duży kłopot z podpisaniem umowy ze schroniskiem.Na stronie urzędu 
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zamieszczamy informacje o psach odłowionych z terenu gminy przeznaczonych do 

adopcji.Mamy również podpisaną umowę z gospodarstwem rolnym, w którym będzie można 

umieścić zwierzęta gospodarskie. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Rady Gminy. 

Dyskusji nie było wobec tego Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały i 
poddała pod głosowanie. 

UCHWAŁA NR III.10.2024 

w sprawie Programu opieki nad zwierzętami na 2024 rok stanowi w protokole  stronę nr 58. 

Wyniki głosowania poniżej. 

9.a. Głosowanie uchwały w sprawie Programu opieki nad 

zwierzętami na 2024 rok. 

głosowanie Głosowanie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami na 
2024 rok. 

jednostka Rada Gminy Szudziałowo 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 maja 2024 r. czas 11:53:10 - 11:53:26 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Baranowski Krzysztof ZA 
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2 Borowski Janusz ZA 

3 Dmitruk Katarzyna ZA 

4 Fiedorec Krystyna ZA 

5 Gryc Marek ZA 

6 Jacewicz Iwona ZA 

7 Karczewska Bożena nieobecna 

8 Makarewicz Agnieszka ZA 

9 Onoszko Michał Antoni ZA 

10 Picewicz Mirosław ZA 

11 Sawicki Piotr Jacek ZA 

12 Sokołowski Dawid ZA 

13 Stasiewicz Jerzy Zbigniew ZA 

14 Supronik Michał nieobecny 

15 Wojszel Piotr ZA 

10. Uchwała w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie 

zamontowania tablic z podwójną nazwą miejscowości we wsiach 

Ostrów Północny, Ostrówek, Wierzchlesie.   (11:53:40 - 12:00:04) 

Głos zabrała Pani Renata Czaban - Tarasewicz Wójt Gminy: 

• Zgłosiła się osoba, która zawnioskowała, aby w trzech miejscowościach: Ostrówek, 

Wierzchlesie i Ostrów Północny ustawić tablice z nazwą miejscowości w języku 

"prostym". 

• Wcześniej też już wnioskował o takie tablice, natomiast zapytaliśmy mieszkańców 

tych miejscowości i nie było odezwu. 

• Zgodnie z ustawą tablice w języku mniejszości będą ustawione, kiedy 20 % ludności 

deklaruje przynależność do mniejszości narodowych zgodnie z ostatnim spisem 

powszechnym. W gminie podczas ostatniego spisu przynależność do mniejszości 

zadeklarowało 3,2 % ludności. 

• Wnioskodawca oferuje też 180 tyś. za ustawienie tych tablic. Nie wiadomo skąd taka 

suma ponieważ koszt montażu tablic pokrywa skarb państwa. 

Jesteśmy otwarci na dyskusję z mieszkańcami.  
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Pani Katarzyna Dmitruk: 

Rozmawiałam z sołtysem i mieszkańcami Ostrówka, mieszkańcy wyraźnie powiedzieli, że nie 

chcą takich tablic. 

Pani Agnieszka Makarewicz: 

Również rozmawiałam z mieszkańcami i niestety nie chcą takich tablic. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Rady Gminy. 

Dyskusji nie było wobec tego Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła projekt uchwały i 
poddała pod głosowanie. 

UCHWAŁA NR III.11.2024 

w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie zamontowania tablic z podwójną nazwą 
miejscowości we wsiach Ostrów Północny, Ostrówek, Wierzchlesie  stanowi w protokole  
stronę nr 66. 

Wyniki głosowania poniżej. 

10.a. Głosowanie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie 

zamontowania tablic z podwójną nazwą miejscowości we wsiach 

Ostrów Północny, Ostrówek, Wierzchlesie. 

głosowanie Głosowanie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie 
zamontowania tablic z podwójną nazwą miejscowości we wsiach 
Ostrów Północny, Ostrówek, Wierzchlesie. 

jednostka Rada Gminy Szudziałowo 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 maja 2024 r. czas 12:00:30 - 12:01:01 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.69 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 
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Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Baranowski Krzysztof ZA 

2 Borowski Janusz ZA 

3 Dmitruk Katarzyna ZA 

4 Fiedorec Krystyna ZA 

5 Gryc Marek ZA 

6 Jacewicz Iwona ZA 

7 Karczewska Bożena nieobecna 

8 Makarewicz Agnieszka ZA 

9 Onoszko Michał Antoni ZA 

10 Picewicz Mirosław ZA 

11 Sawicki Piotr Jacek ZA 

12 Sokołowski Dawid WSTRZYMAŁ SIĘ 

13 Stasiewicz Jerzy Zbigniew ZA 

14 Supronik Michał nieobecny 

15 Wojszel Piotr ZA 

11. Wolne wnioski.   (12:01:26 - 12:49:19) 

Głos zabrali: 

Pani Alina Miron: 

• Czy byłaby możliwość informowania sołtysów o sesji poprzez sms. 

• Sołtysi nie o wszystkim są informowani, np. przy zmianie konta za odpady sołtysi nie 

otrzymali informacji.  

Pan Tadeusz Ponikwocki: 

• W tym kwartale był problem z wpłatami za podatek, w związku z tym, że rozliczenie 

przypadało na dzień, w którym bank jest nieczynny.  

Pani Ewelina Dobrenko: 

• Naprawić zerwany most w Zubrzycy Małej. 

• Usunąć barierki przy przepuście droga gminna w Zubrzyca Małej 
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• Naprawić drogę działki 108/1 i 11/5 
 

Pani Bożena Redos: 

• Ustawić znak ograniczenie prędkości w Słójce 

• Droga Słójka – Wierzchlesie wykonać asfalt 

• Droga Słójka – Nowinka porównać a najlepiej wykonać asfalt 

• Sprawdzić hydrant przy budynkach po SKR 

• Naprawić drogę Słójka - Słoja 

Pan Dawid Sokołowski: 

• Ustawić tablice z nazwą miejscowości Chmielewszczyzna 

Pani Renata Szewczy - Sawoń: 

• Demontaż starej tablicy z nazwą miejscowości “Chmielewszczyzna” 

• Montaż znaków z numerami domów na koloniach Chmielewszczyzna, Knyszewicze 

• Montaż znaków drogowych: znaki ostrzegawcze, znaki ograniczenia prędkości do 30 

km/h lub teren zabudowany na kolonii Chmielowszczyzna 21 I 22. 

• Progi zwalniające we wsi w ramach wymiany nawierzchni na drodze gminnej 

• Wykonanie drogi asfaltowej na odcinku 230 m 

Pani Renata Tokarewicz: 

• Wykonać odkrzaczenie drogi Ostrówek  - Pierożki, na zakręcie 

Pani Pani Alina Borowska: 

• Naprawić drogę Harkawicze – Pierożki 

• Porównać drogę od końca asfaltu w Grzybowszczyźnie 

Pani Beata Suchwałko: 

• Przebudowa drogi Szudziałowo- Sukowicze- Harkawicze – Jurowlany 

• Przebudowa drogi Pierożki – Harkawicze wylać asphalt 

• Naprawić drogę Harkawicze – Babiki 

Pani Agata Ignatowicz: 

• Zmiana tablic nazw miejscowości na jedną nazwę Horczaki 

• Tablicę teren zabudowany przenieść za posesję nr 29 

• Droga Horczaki – Wojnowce wyciąć zakrzaczenia 

• Podsypać i wykonać pobocze drogi przy posesji nr 50 Horczak 
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• Ogłoszenia na tablicę przesyłać w dwóch egzemplarzach, są dwie tablice we wsi 

Pani Aneta Olechno: 

• Wykonać oświetlenie uliczne w drugiej części Miszkinik Wielkich 

Pan Tadeusz Ponikwicki: 

• Wymienić tablicę ogłoszeniową na zamykane na klucz 

Pani Iwona Zaręba: 

• Na skrzyżowaniu drogi z Szudziałowa do Słoi ustawić lusterko 

Pan Mirosław Picewicz: 

• Sprawdzić zasuwy w Ostrowiu Północnym. 

• Wyciąć zakrzaczenia przy znaku „ustąp pierwszeństwa”. 

Pani Agnieszka Makarewicz: 

• Ustawić znaki z nazwą miejscowości Nowy Ostrów (3 szt) 

• Wykonać remont drogi Nowy Ostrów – Sosnowik oraz wyciąć zakrzaczenia 

12. Odpowiedź na wolne wnioski.   (12:49:20 - 12:49:24) 

Odpowiedzi na wolne wnioski udzieliła Pani Wójt: 

• Jestem po wstępnych rozmowach w sprawie nowej strony internetowej, 

dotychczasowa jest nieczytelna. 

• Napiszemy petycję do banku z prośbą o przywrócenie dni otwarcia banku lub 

przynajmniej żeby w dzień wpłaty podatków był otwarty 

• Jeżeli chodzi o drogę w Chmielewszczyźnie ciężko jest znaleźć wykonawcę na 230 m. 

Mają ruszyć nabory w ramach naprawy dróg przygranicznych. Gro dróg zniszczyło 

wojsko. 

• Wiele mieszkańców skarży się na utrzymanie dróg powiatowych. Rozmawiałam z 

radnymi powiatowymi z naszej gminy i deklarowali lepszą pracę powiatu w zakresie 

dróg. 

• Otrzymujemy informacje od MPO w sprawie nieprawidłowego segregowania 

odpadów. W tej chwili mieszkańcy otrzymują decyzje o podwyższonej opłacie za 

odpady. Jeżeli mieszkańcy potrzebują szkolenia lub materiałów edukacyjnych to 

bardzo proszę sołtysów i radnych o przekazywanie takich informacji do urzędu. 
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• W 2013 roku nastąpiła rewolucja w gospodarce odpadami. Wszystko jest na głowie 

gminy. Teraz do przetargu zgłasza się jedna firma. Może dojść do sytuacji, że żadna 

firma nie przystąpi do przetargu i wtedy będziemy tonąć w śmieciach. 

• Jeżeli chodzi o drogi to przeglądałam załącznik inwestycyjny powiatu brak jest drogi 

do Harkawicz jak również drogi do Wierzchlesia. Stan dróg jest tragiczny. Jest szansa 

na drogę w Minkowcach, jest podpisana umowa na przebudowę. 

• Jeżeli chodzi o wykonanie oświetlania w Miszkienikach to wygospodarujemy środki i 

wykonamy oświetlenie, niestety nie otrzymamy dofinansowania na budowę nowej 

linii. Sprawdzimy dokumentację czy jest aktualna. 

 

13. Przyjęcie prtokołu z I sesji Rady Gminy.   (12:49:25 - 12:49:28) 

Do treści protokołu z I sesji uwag nie wniesiono i został przyjęty przez Radę Gminy. 

Wyniki głosowania poniżej. 

 

14. Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z I sesji Rady Gminy. 

głosowanie Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z I sesji Rady Gminy. 

jednostka Rada Gminy Szudziałowo 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 21 maja 2024 r. czas 12:49:39 - 12:49:53 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Baranowski Krzysztof ZA 
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2 Borowski Janusz ZA 

3 Dmitruk Katarzyna ZA 

4 Fiedorec Krystyna ZA 

5 Gryc Marek ZA 

6 Jacewicz Iwona ZA 

7 Karczewska Bożena nieobecna 

8 Makarewicz Agnieszka ZA 

9 Onoszko Michał Antoni ZA 

10 Picewicz Mirosław ZA 

11 Sawicki Piotr Jacek ZA 

12 Sokołowski Dawid ZA 

13 Stasiewicz Jerzy Zbigniew ZA 

14 Supronik Michał nieobecny 

15 Wojszel Piotr ZA 

15. Zamknięcie obrad.   (12:50:10 - 12:50:13) 

Wobec wyczerpania punktów Pani Agnieszka Makarewicz Przewodnicząca Rady Gminy 

dokonała zamknięcia obrad II zwyczajnej sesji dziękując wszystkim za aktywny udział. 

 

 

 

                                                                                                         Agnieszka Makarewicz 

                                                                                                     Przewodnicząca Rady Gminy 

 

 

Protokołowała: 

 

Katarzyna Czechowicz 

 
 
 
 
 
Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl 


